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1. Voorwoord Jaarverslag 2022 
  

Hierbij ontvangt u het jaarverslag van de VAC Zoetermeer, (Vrijwillige Advies Commissie 
voor Woningbouw en Woonomgeving).   
 
Het jaar 2022 begon in Corona stilte, welke in maart werd opgeheven. Helaas heeft de VAC 
dit jaar geen projecten vlak voor oplevering kunnen bezoeken. In ons advies vraagt de 
VAC er wel om. 
De VAC heeft het afgelopen jaar zeven adviezen gegeven en tweemaal een uitgebreid 
antwoord op het advies terugontvangen. 
Veel verzoekbrieven met de vraag naar bouwtekeningen zijn dit jaar verstuurd naar 
projectontwikkelaars /aannemers om een VAC- advies te mogen uitbrengen over hun 
bouwproject. 
 
Ook wordt er veel tijd en energie door de VAC leden gestoken in het verzoeken en 
bekijken van bouwtekeningen, om een VAC-advies te mogen geven. 
 
Om kennis te nemen van nieuwe bouwplannen in Zoetermeer wordt regelmatig door een 
VAC lid de bijeenkomst van de stadsbouwmeester of van de commissie Ruimtelijke Kwaliteit 
bezocht. 
 
In januari 2022 heeft de VAC digitaal kennis gemaakt met een nieuwe contactpersoon van 
de gemeente Zoetermeer. In juni heeft de VAC persoonlijk met hem kennis gemaakt.  
In het najaar hebben VAC leden een kennismakingsgesprek gehad met de nieuwe 
wethouder Wonen, de heer R. Weerwag.  
 
In juni zijn er tijdens een VAC-vergadering 2 PvdA leden op bezoek geweest om kennis te 
maken. 
In juni heeft de VAC Zoetermeer een regio- overleg in Het Bouwhuis 
georganiseerd. Aanwezig waren leden van WAC Midden Holland en VAC Waddinxveen. 
 
Door te weinig respons van de bewoners in een woongebouw voor jongeren, waar de VAC 
in samenwerking met corporatie De Goede Woning een Woonkwaliteit Onderzoek wilden 
doen, heeft de VAC begin dit verslag jaar besloten, om de uitwerking van dat onderzoek te 
stoppen. Wel is er nog een nabespreking geweest met de corporatie.   
 
Meerdere keren hebben VAC leden dit verslagjaar de bijeenkomsten bijgewoond van: 
Architectuur Punt Zoetermeer, Zoetermeer voor Elkaar, en activiteiten en bijeenkomsten 
georganiseerd door de gemeente over bouwplannen, zoals Luxemburglaan, Monuta terrein 
aan de van Aalstlaan, het project: Entree Zoetermeer. Ook was de VAC aanwezig bij het 
symposium: 60 jaar New Town Zoetermeer met o.a. een begeleide wandeling door de 
nieuwbouw in de wijk Palenstein. 
  
September 2022 heeft de VAC aan de verplichte UBO-registratie voldaan. 
  
De nieuwe wet WBTR Wet Bestuur en Toezicht Rechtspersoon vraagt ook dit jaar tijd en 
inzet van een VAC lid. In samenwerking met “Zoetermeer Voor Elkaar “hopen we dit in 2023 
verder uit te werken. 
In oktober waren vier leden aanwezig in Zeewolde bij de bijeenkomst met VAC’s /WAC’s uit 
meerdere gemeenten in Nederland om te horen hoe zij te werk gaan nu de landelijke 
organisatie VACpunt Wonen is overgenomen door een commerciële organisatie, 
waarvan VAC Zoetermeer geen lid meer is. 
 
In het najaar heeft de VAC een nieuw aspirant lid mogen verwelkomen. De VAC blijft op 
zoek naar meer nieuwe leden, om de continuïteit te kunnen waarborgen. 
  
Tot slot hoopt de VAC voor 2023 de goede contacten voort te kunnen zetten met de afdeling 
Bouwen en Wonen van de gemeente Zoetermeer, de twee woningcorporaties (De Goede 
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Woning en Vidomes) en met particuliere projectontwikkelaars /aannemers, die actief zijn of 
actief worden in Zoetermeer.  
  
Tevens hoopt de VAC betrokken te worden bij nog te bouwen woningen en de 
bouwtekeningen digitaal te ontvangen om er een VAC-advies over te kunnen geven. 

 
Met de wetenschap dat er de komende jaren veel gebouwd gaat worden in Nederland en 
zeker ook in Zoetermeer, hoopt de VAC Zoetermeer daaraan een goede bijdrage te mogen 
leveren. Dit ten behoeve van het woonplezier van de toekomstige bewoners van deze te 
bouwen woningen, appartementen of getransformeerde woningen van kantoorpand naar 
woningen.  
  
Anita Mans - Bok  
Voorzitter VAC Zoetermeer  
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2. Doelstelling en werkwijze 

 
2.1    Doelstelling.  
  
Hoewel de VAC zich houdt aan de reeds in eerdere jaarverslagen geformuleerde 
doelstellingen, is er wel een onderdeel toegevoegd waar de VAC veel aandacht aan 
besteedt. 
Er wordt veel meer gelet op bruikbaarheid en de toegankelijkheid voor mensen met een 
beperking. 
Het voordeel voor de VAC is dat een persoon binnen de VAC  ook lid is van de 
Toegankelijkheidsraad. Uiteraard blijft de VAC  zich inzetten voor het realiseren van 
kwalitatieve, toegankelijke, levensloopbestendige en gebruiksvriendelijke bestaande- en 
nieuw te bouwen woningen voor de inwoners van de gemeente Zoetermeer.  
  

VAC Zoetermeer tracht haar doelstelling te bereiken door:  

  

• Het behartigen van woonconsumentenbelangen vanuit de visie van de gebruiker.  

• Het bevorderen van woonkwaliteit, leefbaarheid en toegankelijkheid  

• Gesprekspartner te zijn van de gemeente, corporaties, ontwerpers, opdrachtgevers 

en uitvoerders.  

• Structureel overleg te voeren met de gemeente en wooncorporaties.  

• Deel te nemen aan klankbordgroepen, informatiebijeenkomsten, c.q. 

bewonersklankbordgroepen.  

• Aan te schuiven bij de stadsbouwmeester en te overleggen. Sinds september 2021 

heeft Zoetermeer een nieuwe stadsbouwmeester dhr. Ronald Knappers.  

 

2.2   Werkwijze.  

  

VAC Zoetermeer beoordeelt bouwtekeningen, in de voorontwerp- en definitieve ontwerpfase, 

van nieuw te bouwen woningen en relevante renovatie/herstructureringsplannen. 

Structuurvisies, (voor)ontwerp bestemmingsplannen en andere plannen voor de 

woonomgeving werden/worden ook door de VAC beoordeeld. De VAC adviseert betrokken 

partijen over de optimale gebruikskwaliteit van de woningen, zoals vastgelegd is in de 

WoonKwalilteitWijzer. Hieronder volgt een korte samenvatting van een aantal criteria waar 

op gelet wordt. 

  

• Bruikbaarheid en doelmatigheid; zijn er meerdere activiteiten mogelijk, gelijktijdig of 

na elkaar.   

• Toegankelijkheid en bereikbaarheid; zijn de ruimten goed toegankelijk voor 

bijvoorbeeld ouders met een kinderwagen, rolstoelers, kinderen en slechtzienden, 

dus voor eenieder.   

• Veiligheid; dit is een breed begrip en behelst zowel fysieke-, sociale- als 

verkeersveiligheid.  

• Comfort, hygiëne en gezondheid; hoe is het gesteld met (dag)lichttoetreding, frisse 

lucht, verwarming en uitzicht.  

• Duurzaamheid; duurzaam bouwen betekent het beperken van energie- en 

grondstoffengebruik, maar er moet ook rekening gehouden worden met toekomstige 

woonwensen en comfort.   

• Onderhoudsvriendelijkheid; is de woning goed en makkelijk schoon te maken en te 

onderhouden.  

  

De VAC toetst bij voorkeur bouw- en renovatieplannen in een zo vroeg mogelijk stadium 

zodat aanpassingen c.q. wijzigingen zonder extra kosten kunnen worden doorgevoerd.  
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Dit geldt ook voor seniorenhuisvesting en plannen voor het levensloopbestendig maken van 

bestaande woningen.  

 

Nadat een advies is verzonden maakt de VAC graag een afspraak om in een persoonlijk 

gesprek het advies toe te lichten. Daarbij wordt vaak duidelijk welke onderdelen van het 

advies worden overgenomen en waar nog eventuele knelpunten zitten. 

Vlak voor oplevering van een project wordt zo mogelijk een bouwbezoek gebracht, waarbij 

bekeken wordt in hoeverre de VAC-adviezen daadwerkelijk uitgevoerd zijn.  

 

Zo mogelijk houdt de VAC één keer per twee jaar een WoonKwaliteitsOnderzoek (WKO).  

Zo’n onderzoek wordt gehouden in samenspraak met een corporatie of 

woningbouwvereniging. Een WKO betreft altijd woningen binnen een (appartementen) 

complex, waar het VAC-advies over heeft gegeven. De hieruit voortvloeiende informatie 

wordt alleen gedeeld met de betreffende corporatie/woningbouwvereniging. 

 

Met zo’n onderzoek kan een indruk worden verkregen van de beleving van de woning, het 

woongebouw en de woonomgeving. De informatie die hieruit voortvloeit, zowel positief als 

negatief, kan voor de opdrachtgever van grote waarde zijn bij de ontwikkeling van nieuwe 

projecten. 
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3. Ontwikkelingen 
 
Net als in andere steden is ook in Zoetermeer de druk op de woningmarkt groot en neemt 
deze snel toe. De opvang van vluchtelingen zorgt ook daarnaast voor extra druk op de 
woningmarkt en daardoor zullen meer dan 1000 woningen per jaar nodig zijn om aan de 
behoefte van zowel de eigen inwoners als van mensen van buitenaf te voldoen. Zoetermeer 
wil de komende 10 tot 15 jaar 10.000 woningen bouwen en er wordt gezocht naar 
mogelijkheden om dit aantal op termijn uit te breiden tot in totaal 16.000 woningen.  
 
Naast het ontwikkelen van nieuwbouwprojecten, worden er in de gemeente Zoetermeer 
bestaande kantoorgebouwen getransformeerd naar woningen. Ook worden er 
kantoorgebouwen gesloopt om plaats te maken voor nieuwbouwwoningen. Over het 
algemeen worden er op de plaats van de te slopen kantoorgebouwen hoogbouwplannen 
ontwikkeld, die veel weerstand bij omwonenden oproepen. 
 
Van het gebied aan weerskanten van de Afrikaweg en rond de Mandelabrug wil Zoetermeer 
een nieuwe stadswijk maken genaamd De Entree. Er zal een aantrekkelijke mix van 
ongeveer 4.500 nieuwe woningen, bijbehorende voorzieningen en groen komen. Hoewel er 
volop plannen zijn voor De Entree, is er nog geen duidelijkheid wanneer er gestart gaat 
worden met het bouwen van woningen. Wel is het kantoorgebouw Terra Nova ontmanteld 
ter voorbereiding om daar woningen in te realiseren, maar tot op heden zijn er geen 
bouwactiviteiten geconstateerd. Voor dit toekomstige appartementengebouw heeft de VAC 
al eerder advies uitgebracht. 
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4. Activiteiten en bijeenkomsten: 
 

• Website VAC Zoetermeer actief. 

• Beoordeling en advies maken van 7 projecten. 

• 11 VAC-vergaderingen. 

• Bijwonen vrijwilligers-bijeenkomst. 

• Bijwonen stadsbouwmeesteroverleg. 

• Lezingen van architectuurpunt over diverse onderdelen in Zoetermeer. 

• Gesprek met Nieuwe wethouder Weerwag. 

• Bijwonen New Town bijeenkomst. 

• Bestudering WBTR en de gevolgen voor VAC Zoetermeer. 
• Aanpassen statuten conform WBTR. 

• UBO-registratie van alle VAC leden. 

• Bijwonen digitale bijeenkomst Edisonpark. 

• Overleg met gemeente. 
● Digitale lezing over brandveiligheid in gebouwen. 

• Zoetermeer Voor Elkaar: meerdere bijeenkomsten bijgewoond. 

• Bezoek aan beurzen. 

• Regio overleg organiseren in Zoetermeer. 

• Overleg met PvdA raadsleden. 

• Overleg met contactpersoon van de gemeente Niels Jongeling. 

• Bezoek startbijeenkomst en slotbijeenkomst Luxemburglaan e.o./Zuidflank 
Nederlandlaan. 

• Open monumentendag. 

• Bijeenkomst toekomstvisie Van Tuyllpark. 

• Informatiebijeenkomst van Aalstlaan 24. 

• Landelijk Overleg met meerdere VAC’s, in Zeewolde. 

 

4.a. Regio overleg in Zoetermeer. 
 
Met nog 2 VAC-organisaties uit onze regio heeft VAC Zoetermeer in juni 2022 
een regio-overleg dag gehouden. Deze is door VAC Zoetermeer georganiseerd en 
heeft plaatsgevonden in het Bouwhuis te Zoetermeer.  
WAC Midden-Holland uit Gouda en VAC Waddinxveen waren erbij 
aanwezig. Helaas gaf Waddinxveen aan om te stoppen met hun VAC-activiteiten. 
De VAC heeft o.a. gesproken over hoe elke VAC te werk gaat om bouwtekeningen 
te ontvangen om er een VAC-advies over te geven en hoe de VAC’s in contact 
komen en blijven met projectontwikkelaars in de woningbouw en met de plaatselijke 
woningcoöperaties. 
VAC Zoetermeer heeft een PowerPointpresentatie gegeven met informatie over de 
geschiedenis van Zoetermeer en over de VAC Zoetermeer. Daarna is de website 
van VAC Zoetermeer getoond. 
Na de lunch zijn de VAC’s de maquettes gaan bekijken aan de Boerhavelaan met 
uitleg van de heer Hermans over het plan: De Entree van Zoetermeer. 
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Digitale presentatie over Zoetermeer tijdens het Regio overleg 
In Het Bouwhuis 

 

   
Schatbewaarder en architect Willem Hermans laat aan de hand van de maquette zien 
hoe De Entree er in de toekomst uit komt te zien. 
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4.b. VAC-overleg in Zeewolde 11-10-2022. 
 
Zeewolde heeft dit najaar het initiatief genomen om de VAC’s, die niet meer landelijk 
aangesloten zijn, uit te nodigen voor een overleg met elkaar.  
Dit heeft plaatsgevonden in Zeewolde op 11 okt 2022 in de raadszaal van het 
stadhuis aldaar. Er waren 14 VAC’s/ WAC’s aanwezig, waaronder ook VAC 
Zoetermeer met 3 leden. 
Elke VAC lichtte toe hoe ze te werk gaan, met hoeveel leden ze dat doen en hoeveel 
adviezen er in 2021 waren gegeven.  
Het was boeiend om naar elkaar te luisteren. Iedereen vond het jammer dat het 
landelijke orgaan " VACpunt Wonen “op was gegaan in een commerciële 
organisatie.  

 

 
Landelijk overleg Zeewolde 

 

 
Bestuur van Zeewolde in de raadszaal om de vergadering te leiden van het Landelijke 
overleg? 
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5. Adviezen in 2022 
 

5.1 Inleiding 
 
In 2022 heeft VAC Zoetermeer 7 projecten beoordeeld, die tezamen ongeveer 270 
woningen inhielden. Tevens hebben wij van 3 projecten de omgeving beoordeeld en 
geadviseerd. Het waren interessante projecten om een advies uit te brengen. De projecten 
Sea Tower, Vlek D Palenstein en Edisonpark worden nader beschreven. 
 
5.1.1 Engelandlaan 270 The Sea Tower 
Engelandlaan 270 is een van de 14 locaties in Zoetermeer welke door de gemeenteraad in 
2018 zijn aangewezen voor een spoedige start van woningbouw om te kunnen voldoen aan 
de grote vraag naar woningen in onze stad. Het worden middel dure/dure huurwoningen 
gericht op één- en tweepersoonshuishoudens. Het bestaande kantoorpand Ypsilon wordt 
gesloopt en het voorstel is hier een appartementengebouw tot 70 meter hoog met 150 
studio’s te realiseren, genaamd Sea Tower. Het bestemmingsplan voor deze plek moet eerst 
worden aangepast. Het ontwerp bestemmingsplan is eind 2022 door het college van 
burgemeester en wethouders ter inzage gelegd voor de zienswijze procedure. Er zijn geen 
zienswijzen ingediend. Het bestemmingsplan wordt in het voorjaar van 2023 ter vaststelling 
voorgelegd aan de gemeenteraad. Na de vaststelling door de gemeenteraad kan ook de 
omgevingsvergunning worden afgegeven. Het huidige kantoorpand kan worden gesloopt en 
de bouwuitvoering start naar verwachting na de zomer van 2023. 
De woningen zullen tussen de 40 en 80 m2 zijn en van balkons worden voorzien. Daarnaast 
zullen gemeenschappelijke ruimten gerealiseerd worden zoals de foyer, sportzaal, 
wasserette en het dakterras.  
 

  
 
Bron: site Gemeente Zoetermeer en Bakkers-Hommen.nl 

 
5.1.2 Palenstein, deelgebied/vlek D, Croesinckplein 
In het bestemmingsplan 2e partiële herziening Palenstein, winkelcentrum Croesinckplein 
e.o. is vastgesteld dat het aantal woningen in deelgebied D met 29 woningen wordt 
uitgebreid naar 84 woningen. Op deze locatie aan het Croesinckplein staat het oude 
winkelcentrum van Palenstein. In februari 2022 zijn de meeste zaken overgegaan naar het 
nieuwe winkelcentrum in het Stadskwartier. Op deze locatie zijn de 84 woningen gepland, 
een deel als sociale huur en een deel vrije sector. 
Begin 2023 starten de voorbereidende werkzaamheden, die nodig zijn om het terrein 
gereed te maken voor de bouw van het woningbouwproject van Vidomes. 
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In mei 2023 zal de gemeente het bouwterrein ophogen met zand en gereed maken. De 
bouwwerkzaamheden zijn in de 3e of 4e week van januari 2023 gestart en duren naar 
verwachting tot december 2024. 

 
 

Bron: site gemeente Zoetermeer 

 

5.1.3 Edisonpark 

Het voormalige volkstuinencomplex, Kwadrant B&F verandert in een nieuw woongebied. De 

locatie ligt tussen Australiëweg, Oostweg, Van der Hagenstraat en Zegwaartseweg en wordt 

nu Edisonpark genoemd. Het plan Edisonpark is een ontwikkeling met circa 550 woningen 

voor verschillende doelgroepen in een groen en parkachtig woongebied. Het project behelst 

naast een ontwikkelingsplan van 94 sociale huurwoningen, 177 vrijesectorkoopwoningen, 

206 midden huur en vrije sector huurwoningen. Ook zijn er plannen voor een zorgconcept 

met circa 55 woonzorgappartementen en “Villa Eigenwijze” met 16 appartementen. Stichting 

Villa Eigenwijze biedt huisvesting aan jongvolwassenen met een verstandelijke beperking 

en/of autisme. Voor het plan Edisonpark staat het wonen in een park centraal.  

De ontwikkelcombinatie Edisonpark heeft met de gemeente Zoetermeer op 17 juli 2018 een 

intentieovereenkomst en op 8 februari 2021 een reserveringsovereenkomst gesloten voor de 

ontwikkeling van het Edisonpark. Om deze ontwikkeling mogelijk te maken, moet eerst het 

bestemmingsplan gewijzigd worden.  

De verwachting is dat de bouw in vier fases zal verlopen en in 2024 zal starten. De 

bouwperiode zal ongeveer 5 á 6 jaar duren. 
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Bron: site gemeente Zoetermeer 

 

5.2 Adviezen 
 
Adviezen in 2022 
 
Project  : 9 woningen aan de Parkdreef 199a in Zegwaart 
Opdrachtgever : Badloe adviesgroep 
Architect   : Venster architecten 
Betreft   : initiatiefplan d.d. 17-12-2021 
VAC-nummer  : 22-01 

 
Impressie tekening hoek Parkdreef/Vissendreef door Venster architecten. 

_________________________________________________________ 
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Project  : Transformatie kantoor naar 26 eenheden Ierlandlaan 2-10 
Opdrachtgever : Trigono 
Architect   : A3 architecten 
Betreft   : DO d.d. 13-1-2022 
VAC-nummer  : 22-02 
 

 Foto bestaande gebouw 

_________________________________________________________ 
 
Project  : 84 appartementen vlek D Palenstein 
Opdrachtgever : Vidomes 
Architect   : Steenhuis Bukman Architecten Delft 
Betreft   : Concept d.d. 18-2-2022 
VAC-nummer  : 22-03 
 

 
Overzicht bouwplan 84 appartementen vlek D Palenstein. 
_________________________________________________________________________ 
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Project  : Inrichtingsplan Cadenza 2 
Opdrachtgever : Gemeente Zoetermeer 
Architect   : Gemeente Zoetermeer 
Betreft   : VO 10-6-2022 
VAC-nummer  : 22-04 
 

   
Impressie Cadenza 2 

_________________________________________________________ 
 
Project  : 150 huurappartementen Engelandlaan 270 
Opdrachtgever : Bakkers en Hommen Eindhoven 
Architect   : CB5 
Betreft   : DO d.d. 23-6-2022 
VAC-nummer  : 22-05 
 

 
Impressie Sea Towers Engelandlaan 270 

_________________________________________________________ 
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Project  : inrichtingsplan Hofwegenstraat 
Opdrachtgever : Gemeente Zoetermeer 
Architect   : Gemeente Zoetermeer 
Betreft   : Concept d.d. 14-7-2022 
VAC-nummer  : 22-06 
 

 
Bestaande situatie Hofwegenstraat 
_________________________________________________________________________ 
 
Project  : Omgevingsstukken Edisonpark 
Opdrachtgever : Synchroom, AM, Dura Vermeer  
Architect   : Lodewijk Baljon 
Betreft   : VO-oktober 2022  
VAC-nummer  : 22-07 

 
Indicatief sfeerbeeld van een mogelijke uitwerking van het Edisonpark 
________________________________________________________ 
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6. Knelpunten uit de adviezen 
 

 

Knelpunten: 
   

• De toegankelijkheid eisen worden niet altijd aangehouden met name de 
entree van woningen en badkamers.  

• Afzuigpunt in de badkamer is, zoals gewenst, niet in de douchehoek 

geplaatst.  
 

• Indeling badkamer te krap; wastafel direct achter deur, draaicirkel van 150 

cm vaak niet aanwezig.  
• Deur naar toilet aan lange zijde en toiletdeur slot/pot-situatie is niet altijd 

aanwezig. Dit in verband met een betere bereikbaarheid van de bewoner 

die gebruik maakt van een rolstoel. 

• De plaats voor de WM en WD wordt vaak niet aangegeven of geblokkeerd 
door grote installatie. 

• Gemeenschappelijke gangen zijn vaak te smal en hebben haakse 

hoeken. Dit is moeilijk voor rolstoelen en brancard en voldoet niet aan 

toegankelijkheid. 

• Bij grote woningen is vaak geen tweede toilet op de verdieping aanwezig. 

• Deuren draaien vaak onlogisch en zorgen voor overlapping. 

• Geen algemene invalide parkeerplaats aanwezig bij appartementsgebouwen.  
• Vereiste ruimte naast sluitzijde voordeur van 35 cm is vaak 

niet aanwezig.  
• Vereiste vrije ruimte van 30 cm naast het kooktoestel is vaak niet aanwezig.  
• Een vrije ruimte achter voordeur van 150x150 cm of van 135x185 cm 

is vaak niet aanwezig. 

• Onhandige plaatsing van installatiepunten. 

• Tevens constateert de VAC dat woningen steeds kleiner worden van 

een beukmaat van minimaal 540 cm zien we steeds meer woningen 

die 480 en zelfs 450 cm beukmaat hebben wat zeker de 

toegankelijkheid van woningen steeds slechter maakt en geen 

positieve ontwikkeling is voor de toekomst. 

• Installatieruimte met WM en WD vaak onlogisch en te klein ingedeeld. 

• De ruimte voor de installaties worden samengevoegd met een 

berging in de woning, waarbij de volledige ruimte wordt gezien als 

berging. Echter in de praktijk blijkt de installatie 50 tot 75% van de 

berging in beslag te nemen.  

• De VAC ziet de woningen steeds kleiner worden wat in de toekomst 

mogelijk leegstand zal opleveren. Deze woningen zijn ook slecht tot 

niet/nauwelijks om te bouwen naar aangepaste woningen. 
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7. Samenstelling VAC Zoetermeer in 2022 
 

Voorzitter:  Anita Mans 
 

Secretaris:  Louise van den Bosch 
 

Penningmeester: Evert van Kamp 
 

2e Penningmeester: Schalk Bontenbal 
 
Leden:   Jenifer Dorival 
 

Wim van der Meer 
 

Ria Meeuws 
 

   John van der Goes aspirant-lid sinds november 2022 
 
 
 

 
V.l.n.r. Wim van der Meer, Schalk Bontenbal, Jenifer Dorival, Ria Meeuws, Louise van 
den Bosch, Anita Mans (voorzitter) en Evert van Kamp. 
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8. Afscheid Fred Haasnoot  
 
Op 20-5-2023 hebben we helaas afscheid genomen van 1 lid van de VAC-commissie. VAC 
Zoetermeer dankt hem voor zijn gedegen inzet en kennis op het gebied van bouwkundige 
zaken en algemene zaken, waardoor hij voor VAC Zoetermeer een zeer gewaardeerd lid is 
geweest. 
Het afscheid zelf heeft de VAC genomen door met elkaar het “Depot”, als bijzonder 
bouwwerk in Rotterdam te bezoeken. 

 

 
Foto van Museum Boymans van Beuningen 
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9. Evert van Kamp 20 jaar VAC-lid. 
 
Op 17-11-2022 heeft onze voorzitter Anita Mans, Evert van Kamp gehuldigd voor zijn werk, 
als 20 jaar VAC lid en penningmeester, voor zijn kundige inbreng op installatie gebied en 
bijhouden van de financiële zaken van de VAC. 
 
Naschrift: 
 
Bij het ter perse gaan van dit jaarverslag is na 20 jaar VAC-lidmaatschap het zeer 
gewaardeerde VAC-lid de heer Evert van Kamp op 12 februari 2023 overleden. 
 

 
Anita overhandigd de bloemen aan Evert bij zijn 20-jarig jubileum. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Samenstellers Jenifer Dorival, Anita Mans, Louise van den Bosch en Wim van der Meer 
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